
LARDAL, ref nr 2 - 2024 

Møte i Lardal menighetsråd onsdag 07.02.2024 

Kl. 18.00 Ringveien 4. 

 
Tilstede: Susanne Hjerpeland, Christian Dag Nilsen, Gunnar Henning, Anne Lise Nakjem, 

Gerd Helgeland, Inger Lene Omholt Steen, Øyvind Styrvold, Ida Johanne Wåg Øygard 

Jakob Elias Burhoi var med på telefon.  

MR møtte i Svarstad kirke kl 18.00 for fotografering. Trine Lise Kiste og Anne Elin Gran var 

med til fotografering. 

 

Møtet ble innledet med «dagens ord» ved Susanne Hjerpeland. 

 

 

Saksliste: 

10/2024 Godkjenning av innkalling og møtereferat. 

Innkalling og referat fra forrige møte i Lardal menighetsråd 10.01.2023 ble godkjent. 

 

 

11/2024 Hyggekveld med salig blanding. 

Orientering til MR: Komiteen har hatt møte angående arrangementet og samarbeider med 

Sentralen. Ønsket er å arrangere en lavterskelkveld for hele bygda med sammensatt og variert 

program. Det planlegges utlodning på arrangementet. Innsamlede midler vil gå til nytt piano. 

Dato er fastsatt til 17.11.2024.  

 

 

12/2024 Kirkekaffe ved gudstjenester. 

MR er positive til kirkekaffe etter gudstjenestene. Den som er kirkevert tar med ei kanne kaffe 

eller to og litt å bite i. Gerd kjøper inn engangskopper.  

 

 

13/2024 Tiltakskort 

Lardal menighet vedtar å stille tiltakskortet vedrørende mistanke om akutt sykdom under 

arrangement til disposisjon. Tiltakskortet er utarbeidet av Christian Dag Nilsen.  

 

 

14/2024 Oppholdsplass for dåpsfamilier 

Menighetsrådet bør se på muligheter for at dåpsfamilier, i hvert fall mor under amming kan få 

et sted å sitte å amme under rolige, usjenerte forhold. MR foreslår at det ryddes i dåpsakrestiet 

i Svarstad sånn at det kan bli plass til en stol og et bord. Det bør også ryddes i sakrestiet i 

Hem kirke, sånn at det kan gjøres tilgjengelig for dåpsfamilien.  



 

 

15/2024 Jacob øver. 

Det ble fremmet et forslag ved forrige møte om muligheten for åpen kirke når Jacob øver på 

orgelet. Jakob er positiv til en mandagskveld til å øve i åpen kirke. Gunnar sender en mail til 

Jakob med forslag på kvelder på vårparten. MR ønsker å få til en eller flere øve-kvelder.  

 

 

16/2024 Piano! 

Menighetsrådet sparer til piano i Svarstad kirke. Det er samlet inn 44 000 kr. Gerd sender 

søknad til lag og foreninger i Svarstad og til Larviksbanken.  

 

 

17/2024 Eventuelt. 

Tlf fra Jakob: En god del av jobben som organist er å øve og forberede musikk til begravelser, 

vielser, gudstjenester mm. Jakob deltar i en turnusordning og spiller til begravelser i hele 

Larvik sokn. Det gjør at han ikke så ofte er å finne bak orgelkrakken i Lardal kirkene ved 

begravelser. Han synes ordningen fungerer godt, og synes det er gøy å spille på alle de 

forskjellige orglene. MR mener at det bør opplyses om denne turnusordningen og det tas med 

i neste menighetsblad.  

Jakob foreslår «spleis» som er en digital innsamlingsaksjon til pianoinnsamlingen. Kostnaden 

er 6% av innsamlede midler. Jakob har hentet inn tilbud på pianoer som ligger i prisklassen 

fra 120 000 – 230 000 kr.  MR vil få refundert mva beløpet etter kjøp.  

Jakob spør om leiekostnad for konsert med Kreativ Vokal, 10% av billettinntekter er 

leieinntekt. Hvordan skal leien betales. Han sender han en mail til Gerd. MR mener at leien 

skal øremerkes piano.  

Jakob spør om hvor mye penger han kan bruke til solister. MR tar det opp på neste MR møte.  

Jakob har spørsmål etter vernerunde: Forsterker ved orgelet gir dårlig lydkvalitet. Det er et 

ønske på sikt og fornye anlegget.  

Jakob mener det er dårlig lys oppe på galleriet. Lyset er for svakt særlig på vinterstid. For 

solister og andre som f.eks skal lese noter vil det være merkbart. Ved orgelet er det godt lys.  

Jakob vil gjerne delta på arrangementet «Salig blanding» i november.  

 

MR har fått en mail fra Hedrum MR hvor de spør om tur for eldre som tidligere ble arrangert 

for menighetene Hedrum, Kvelde og Lardal. Sokeprest Christian Dag Nilsen har snakket med 

Mariann om hun har anledning til å være med å arrangere en slik tur. Hun har ikke kapasitet 

til det nå. MR mener at en slik tur ikke er aktuell å arrangere nå.  

 

MR har fått en mail om å delta med midler til Sportskapellet i Stavern. MR mener at vi bør 

konsentrere oss om drift av våre kirker i Lardal.  

 

Susanne er ivrig til å markedsføre kirkens arrangementer på Facebook. Flott!  

 



Årsmøtet er bestemt til 24.03.2024. Sårsmøtet blir sak på neste MR møte 12.03.2024.  

Minnelunden bør nevnes på årsmøtet.  

Mariann inviteres på neste MR møte.  

 

Sakrestiet i Styrvoll trenger maling. Leder melder fra til Larvik Kirkelige Fellesråd.  

 

 

 

 

 

 
Marit Grytnes Omholt 

Referent 

  

 


